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Afvalintercommunales  -  Verbranden, sorteren en recycleren

De organisatie van de afvalophaling wordt zowat overal in Vlaanderen geregeld via 
intercommunales. De verbranding, het sorteren en de recyclage gebeurt echter niet steeds 
door de intercommunales. Zo rondde afvalverwerkingsbedrijf Indaver de bouw van een 
pmd-sorteercentrum af in Willebroek en plant ook Colruyt om sorteer- en recyclagecentra 
te bouwen (pmd: plastic flessen, metaalverpakkingen, drankkartons).

1. Hoeveel procent van het afval wordt door de intercommunales zelf verbrand, 
gesorteerd en gerecycleerd?

2. Wie zijn de afnemers van het afval dat door de verschillende intercommunales wordt 
opgehaald? Graag een overzicht per intercommunale met daarbij ook de hoeveelheid 
afval die ze afnemen en de prijs die ze ervoor betalen per ton. Graag ook een totaal 
voor heel Vlaanderen.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Somers (205), Zuhal Demir (677)



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

GECOÖRDINEERD ANTWOORD
op vraag nr. 677 van 25 februari 2021
van KIM DE WITTE

1. Via de jaarlijkse ‘Online Afvalstoffen Enquête’ bevraagt de OVAM de gemeenten en 
de afval-intercommunales over de hoeveelheid afval ingezameld via het 
gemeentelijke circuit. Ook de eindverwerker van deze afvalstoffen wordt opgegeven 
in deze enquête. Volgens deze bevraging belande ca. 35% van deze afvalstoffen in 
2019 in een installatie voor recyclage, compostering, vergisting of verbranding van 
de afval-intercommunales of op een stortplaats uitgebaat door een afval-
intercommunales. Ca. 65% van deze afvalstoffen worden door een privébedrijf 
verwerkt. 

 
2. Met de huidige data-inzameling via de jaarlijkse ‘Online Afvalstoffen Enquête’ 

bevraagt de OVAM de gemeenten en de afval-intercommunales over de 
eindverwerker van de ingezamelde afvalstoffen. De OVAM heeft momenteel geen 
zicht op de afnemers doorheen de volledige verwerkingsketen. De OVAM beschikt 
ook niet over de gehanteerde prijzen.  

 
De OVAM ontwikkelt momenteel een nieuw monitoringsysteem MATIS. Met MATIS wil 
de OVAM vanaf 2022 de volledige verwerkingsketen van het afval in kaart brengen 
(https://www.ovam.be/matis-een-nieuw-materialen-informatie-systeem), om onder 
andere te kunnen voldoen aan de nieuwe Europese recyclagedoelstellingen voor 
stedelijk afval. Het meetpunt voor de recyclage ligt daar immers achteraan de 
verwerkingsketen.

https://www.ovam.be/matis-een-nieuw-materialen-informatie-systeem

